
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 28.03.2023 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Współfinansowanie oświaty ponadpodstawowej z metropolią. 

6. Karta Mieszkańca i organizacja Tour de Pologne na odcinku sucholeskim. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia został 

zatwierdzony jednomyślnie.  

 

Ad. 6.  

Kierownik Referatu Promocji P. Andrzejewski przypomniał o przesłanym radnym mailu w którym 

przedstawił zagadnienia związane z Kartą Mieszkańca i organizacją Tour de Pologne. 

Przewodnicząca J. Radzięda zapytała o koncepcję dotyczącą atrakcji dla mieszkańców podczas Tour de 

Pologne na odcinku przebiegającym przez teren gminy Suchy Las. PG P. Andrzejewski poinformował o 

planowanym miasteczku na parkingu w rejonie kościoła w Suchym Lesie, a o tym co będzie się działo 

w miasteczku radni dowiedzą się w stosownym czasie. Na razie toczą się rozmowy ze stowarzyszeniami 

jak to zorganizować. P. Andrzejewski dodał, że na razie jest za wcześnie, żeby o tym mówić. 

Radny R. Rozwadowski zapytał, czy planowane jest pokazanie wyścigu ze śmigłowca lub chociażby 

drona? P. Andrzejewski odpowiedział, że planowana jest strefa kibica i zaangażowanie mieszkańców 

na trasie. Być może będą wyprodukowane tablice dopingujące polskich zawodników i kolorowe 

akcenty. Należy też poinformować mieszkańców o utrudnieniach. Trasa przebiegać będzie ulicami: 

Sucholeska, Bogusławskiego, Alejowa do Radojewa. Gmina będzie w ramach umowy zobowiązana do 

zabezpieczenia trasy.  

Przewodnicząca J. Radzięda zapytała, czy przygotowane są już materiały prasowe i wkładka do filmu 

realizowanego przez organizatora? P. Andrzejewski odpowiedział, że jeszcze tych materiałów nie ma, 

ale wiadomo jak będzie to wyglądać, ponieważ jest to zawarte w umowie. Stowarzyszenia zostaną 

poinformowane o wydarzeniu z odpowiednim wyprzedzeniem. Wydarzenie będzie miało miejsce          

29 lipca 2023 roku, a cały przejazd od przejazdu kolejowego w Suchym Lesie do Biedruska będzie trwał 

17 minut. 

Ad. 5. 

Wójt G. Wojtera omówił temat współfinansowania szkół ponadpodstawowych i poinformował o 

powstaniu zespołu powiatowo-miejskiego i przypomniał, że odpowiedzialny za szkolnictwo 



ponadpodstawowe jest powiat. W roku bieżącym zabraknie ponad 3 tys. miejsc dla uczniów w szkołach 

do ilości miejsc przygotowanych w roku ubiegłym. Miasto Poznań oznajmiło na spotkaniu Metropolii, 

że nie jest przygotowane na to, żeby 3 tys. uczniów przyjąć chyba, że powiat dopłaci 10 mln. 400 tys. 

zł w perspektywie dwuletniej. To są koszty rozwiązania problemu. Powiat zwrócił się do gmin z których 

dzieci dojeżdżają do Poznania do szkół średnich o pokrycie części kosztów. Odbyła się dyskusja. 

Ostatecznie przyjęto najprostsze rozwiązanie finansowania w zależności od ilości mieszkańców. Suchy 

Las jest jednym z poważniejszych eksporterów uczącej się młodzieży do szkół średnich na terenie 

miasta Poznania.  

Ad. 7. 

Radny Z. Hącia zawnioskował o pozyskanie informacji w których szkołach na terenie gminy jest 

prowadzona gimnastyka korekcyjna. 

Przewodnicząca J. Radzieda zapytała o zmiany budżetowe i dodatkowe 30 tys. zł w pożytku publicznym 

na sport i 40 tys. zł na promocję przez sport. Jak te kwoty będą rozdzielone? Wójt G. Wojtera 

odpowiedział, że pożytek to konkursy (1 konkurs – 1 grant), szkolenie dzieci i młodzieży w Biedrusku, 

sport halowy i piłka nożna. Promocja przez sport, to wniosek Basket Team o dofinansowanie wyjazdu 

na turniej do Pragi – 25 tys. zł brutto.  

Radny Z Hącia zapytał, czy przetarg na remont boiska szkolnego w Chludowie jest już rozstrzygnięty? 

Wójt odpowiedział, że remont wykonywała będzie firma Sodex. Przetarg należy uznać za korzystnie 

rozstrzygnięty.  

Wójt poinformował o decyzji podjętej w sprawie biblioteki w Chludowie. Gmina zerwała umowę z 

CKiBP, 18 m-cy będzie trwał remont na zewnątrz i wewnątrz. Biblioteka przenosi się do starej sali koła 

gospodyń, a w miejscu biblioteki będzie salka. Na pytanie dotyczące pomysłu i możliwości stworzenia 

parkingu pomiędzy Starym Barem, a szkołą wójt odpowiedział, że nie dopuszcza tego pomysłu i nie 

przewiduje, aby dziedziniec od strony szkoły przekształcić w parking i przewiduje, aby dziedziniec 

odciążyć od kostki i dodać tam więcej zieleni. 

Ad. 8 – 9. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


